

Exclusively for NOVA Customers

專屬新域客戶

旅遊保險

推廣優惠

Travel Insurance
Promotion

* 最高可享

65折

* Up to

35%

Discount Off

忠意旅遊保計劃特點

Bravo Travel Protector Features



行程延誤

Travel Delay



手提電話遺失 /
損毀

Mobile Phone
Loss / Damage



個人意外保險

Personal
Accident



全球緊急支援服務

Worldwide Emergency
Assistance



醫療費用

Medical
Expenses



保險經紀

 nova 新域
A Member of FSE Lifestyle

新域保險顧問有限公司

保監局持牌保險經紀公司號碼 FB1081

保險公司

 GENERALI

忠意保險有限公司 (香港分行)

條款及細則 Terms and Conditions

1. 申請人透過互聯網投保“忠意旅遊保險計劃”，以下簡稱“旅遊保險計劃”，只需輸入折扣碼“NOVACARE”，投保單程計劃可享受 35%特別折扣，投保全年計劃可享受 20%特別折扣。

The applicants can enjoy 35% and 20% special discounts by simply entering the discount code “NOVACARE” when enrolling the Single Trip Plan and Annual Plan of “Bravo Travel Protector”, hereinafter called “travel insurance plans”, via online respectively.

2. 新域保險顧問有限公司，以下簡稱“新域”，擔任旅遊保險計劃的保險經紀人。新域是保險業監管局保險經紀人，公司牌照號碼為“FB1081”，其獲得的服務報酬是由忠意保險有限公司支付的。投保人同意進行這次保險交易，即視作同意新域收取報酬。

Nova Insurance Consultants Ltd. “Nova” acts as an insurance broker for the travel insurance plan. Nova is an IA Insurance Broker with license no. FB1081 and remunerated for its services by the receipt of remuneration paid by Generali. The applicant’s agreement to proceed with this insurance transaction shall constitute the consent to the receipt of remuneration by Nova.

3. 旅遊保險計畫由「忠意保險有限公司」香港分公司承保，公司是獲授權在香港經營保險業務的全球最大保險公司之一。忠意保險有限公司是全球最大的保險公司之一，總部位於義大利。欲了解更多關於忠意保險有限公司的信息，請到訪 https://www.generali.com.hk/EN_US

The travel insurance plans are underwritten by Assicurazioni Generali S.p.A. – Hong Kong Branch “Generali”, a largest global insurer authorized to carry on insurance business in Hong Kong. Generali is a largest global insurer and headquartered in Italy. For more information about Generali, please visit https://www.generali.com.hk/EN_US

4. 賠償額和保費應符合保單條款和細則以及不承保事項。

Benefits and premiums shall be in accordance with insurance policy terms and conditions, and exceptions

5. 忠意保險有限公司保留修訂或終止此推廣活動（部分或全部）或修改此等條款及 則，而無須預先通知的權利。

Generali reserves the right to alter or terminate the promotion (in whole or in part) or amend these terms and conditions at any time without prior notice.

6. 如有任何爭議，概以忠意保險有限公司的決定為準。

In case of any disputes of the promotion, the decision of Generali shall be final and conclusive.

7. 此等條款及細則的中英文版如有不符，概以英文版本為準。

In the event of any inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

8. 如欲了解更多此優惠詳情，請致電新域 2584 1870 或 2584 1815。

For more information of this promotion, please call Nova at 2584 1870 or 2584 1815.

忠意旅遊保熱線

Bravo Travel Protector Hotline



6682 1117



bravo@generali.com.hk



Personal
Information
Collection
Statement



個人資料收集聲明



保險經紀



新域保險顧問有限公司
保監局持牌保險經紀公司號碼 FB1081

保險公司



忠意保險有限公司（香港分行）